
Projektskabelon  
 

Projektnavn:  Understøttelse af byliv i parker m.m. 

Projektansvarlig:  Forretningsudvalget 

Hvilke aktiviteter 

består projektet af?  Indkøb af 20 bordebænkesæt til Enghaveparken.  

Hvem er målgruppe?  De organiserede brugere af Enghaveparken. 

Hvad er formålet 

med projektet? 

 At øge brugen af Enghaveparken. At sætte yderligere muligheder til rådighed for 

Enghaveparkens brugere. Og at gøre det nemmere for Lokaludvalget selv at bruge 

parken til arrangementer. 

Hvorfor er det et 

vigtigt formål?  Fordi aktiviteterne kommer  vesterbroerne til gode. 

Hvorfor er disse 

aktiviteter egnede til 

at opnå formålet? 

 Ved at det er let at låne borde og bænke til aktiviteter i Enghaveparken, er der 

formentlig også flere der vil gøre det.   

Hvilke resultater forventer vi?  

Herunder:  

Hvordan forventer vi, at projektet kan bidrage til bydelens udvikling?  

Hvad forventer vi efterfølgende at kunne 'føde ind med' til forvaltning og Borgerrepræsentation? 

På kort sigt:  Vi har det stadigt øgede behov for liv i parkerne i fokus.  

På langt sigt: 

 Vi sætter spørgsmålet om det stadigt svindende gennemsnitlige  antal grønne 

kvadratmetre på dagsordenen.  

    

Samarbejdspartnere:  Teknik- og Miljøforvaltningen. 

Tidsplan:  Tingene er indkøbt og placeret i år. 

Forventninger til 

sekretariatet  Indkøb af materialer. 

Budget:   25.000 til indkøb og fragt. 

 

http://www.dancovershop.com/dk/product/borde--stole/bord-baenkesaet-trae-mstaalben-240cm.aspx 

 med fragt 24,500 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.dancovershop.com/dk/product/borde--stole/bord-baenkesaet-trae-mstaalben-240cm.aspx
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Evalueringsfelt, udfyldes når projektet er færdigt 

Blev aktiviteterne i 

projektet gennemført?   

Blev målgruppen i 

projektet nået?   

Fungerede samarbejdet 

med de øvrige parter? 

Blev tidsplanen 

overholdt? 

Var der 

overensstemmelse med 

forventningerne til 

sekretariatet? 

Blev budgettet 

overholdt? 
  

Hvilke resultater har 

projektet skabt samlet 

set? 

Bør projektet gentages 

igen næste år og 

hvorfor/hvorfor ikke?   

Hvad og hvordan føder vi 

resultaterne af projektet 

ind til forvaltning og 

Borgerrepræsentationen?    

Andet? 

 


